
3دو  شنبه 18 تیر 1403    شماره 1680 خبر سینما و تلویزیون

بهروز بقایی که روز گذشته ۷1 ساله شد، امیدوار است شرایط فعالیت در کار هنری بهتر بشود و او نیز 
بتواند دوباره کار کند. بهروز بقایی از بازیگرانی است که شاید تعداد کارهایش خیلی هم زیاد نباشد، اما 

عموم کارهای او برای تماشاگران خاطره ساز بوده است.
زمانی که برای تبریک تولدش با او تماس گرفته و حال و احوالش را جویا شدیم، گفت: خوشبختانه 
خوبم و امیدوارم وضعیت کارهای هنری هم بهتر بشود. او افزود: دلم می خواهد کار کنم ولی پیشنهادها 
خیلی جذابی نبوده اســت. این بازیگر که علاوه بر بازیگری در عرصه شعر و ادب هم دستی دارد، دانش 

آموخته تئاتر از دانشکده هنرهای دراماتیک است./ایسنا

مراسم رونمایی و اکران افتتاحیه فیلم سینمایی »نذر بی بی« به تهیه کنندگی و کارگردانی محمد 
کریمی توسط گروه سینمایی »هنر و تجربه«، در پردیس سینمایی چارسو برگزار شد.

محمد کریمی تهیه کننده و کارگردان فیلم »نذر بی بی« در این مراسم عنوان کرد: فیلم »نذر بی بی« 
یک اثر مذهبی و دینی است که برای اکران در این ایام مناسب است و آن را به ساحت مقدس بی بی دو 
عالم حضرت فاطمه زهرا )س( تقدیم می کنیم. فیلم سینمایی »نذر بی بی« از ۲0 تیر در پردیس سینمایی 
چارسو اکران می شود. در این مراسم بازیگران و عوامل فیلم و هنرمندانی همچون عنایت بخشی، عباس 

محجوب، حسن رضایی، عزت الله رمضانی فر حضور داشتند./تسنیم

مراسم رونمایی فیلم سینمایی نذر بی بی برگزار شدبهروز بقایی: امیدوارم شرایط فعالیت بهتر شود

محسن علی اکبری تهیه کننده فیلم سینمایی »نامیرا« 
بیان کرد: ساخت آثار ســینمایی و تلویزیونی پیرامون صدر 
اسلام یکی از اولویت ها است اما باید توجه داشت این قبیل 
تولیدات به هیچ وجه بدون حمایت های دولتی امکان ساخت 
آن وجود ندارد، زیرا هزینه هایی که برای تولید این قبیل آثار 
نیاز است به هیچ وجه در توان تهیه کننده بخش خصوصی 
نیست این شــرط را به عنوان کســی بیان می کنم که تا به 
امروز شاید بیشترین فیلم ها و ســریال های تاریخی را تهیه 
کرده است. این تهیه کننده ادامه داد: اگر یک فیلم تاریخی را 
بخواهیم در شرایط عادی و بدون پشتیبانی لازم روانه پرده 
کنیم مطمئناً آن اثر با استقبال مخاطبان مواجه نخواهد شد 
چون سینمای فعلی به نوعی تحت نفوذ آثار طنز قرار گرفته 
است بنابراین با یک برنامه ریزی دقیق و کارشناسانه باید آثار 
تاریخی را روانه پرده کرد تا سرمایه گذار چنین آثاری دچار 
خسارت مادی نشود نکته بعدی اینکه ما باید بتوانیم آثار این 

حوزه را در شکل بین المللی نیز روی پرده بفرستیم.
وی افزود: در »نامیرا« عاشورا محور است. این اثر سینمایی 
در قالب داستانی عاشقانه برشــی زیبا به واقعه کربلا دارد. 
فیلمســازی در حوزه عاشــورا نباید تنها به روایت مستقیم 
خلاصه شود بلکه در این رابطه دریچه های فراوانی وجود دارد 
که پرداختن به هر یک از آنها می تواند گوشه ای از زیبایی اهل 
بیت را پیش روی ما قرار دهد. تهیه کننده فیلم ســینمایی 
»نامیرا« از مشــکلات مالی این پروژه گفت و تاکید کرد: با 

تامین سرمایه لازم، پروژه به کار خود ادامه می دهد.
محســن علی اکبری  اظهار داشــت: از آنجایی که فیلم 

سینمایی » نامیرا« یک اثر تاریخی و با محوریت واقعه کربلا 
تولید می شــود، به همین دلیل همزمان با فصل ســرمای 
سال گذشــته و از آنجایی که نمی شــد صحنه های کوفه را 

تصویربرداری کنیم، کار را متوقف کردیم.
وی افــزود: البته برای ادامه پروژه با مشــکلات مالی هم 
مواجه هستیم و لازم است بودجه لازم تامین شود، هزینه های 
تورم را هم در نظر بگیریم نسبت به سال گذشته 30 درصد 
باید به بودجه فیلم اضافه شود. تهیه کننده نامیرا بدون اشاره 
به رقم ساخت این فیلم ســینمایی اظهار داشت: فیلم های 
تاریخی اسب، شتر، دکور، سیاهی لشگر و لباس های زیادی 
لازم دارد که باید آماده شود. علی اکبری گفت: نزدیک به ۲0 
بازیگر اصلی و 80 بازیگر نقش دو، در این اثر سینمایی داریم 
و بیش از 400 نفر هنرور پروژه هستند. وی افزود: سرمای هوا 
باعث توقف پروژه شد و امسال با کمک وزارت فرهنگ، بنیاد 
شهید و دیگر نهادها تامین مالی پروژه انجام شده و کار ادامه 
پیدا می کند، امیدواریم تا پایان مــاه آینده وارد پیش تولید 

شویم، حدود یک ماه دیگر از پروژه باقی مانده است.
او همچنین گفت: جایجایی بازیگر هم نداشتیم و از قبل 
قرارداد همگی بازیگران بسته شــده بود. علی اکبری پیشتر 
گفته بود فیلمبرداری نامیرا اواخر خرداد از سر گرفته می شود.

فیلم سینمایی نامیرا به تهیه کنندگی محسن علی اکبری 
و کارگردانی شهریار بحرانی از آبان سال گذشته کلید خورده 
بود که به دلایلی متوقف شده و نتوانست خود را به جشنواره 
چهل و دوم فیلم فجر برساند. علی اکبری گفته امسال حتما 

فیلم سینمایی »نامیرا« را به جشنواره فجر می رساند./ایرنا

محسن علی اکبری:

فیلم سینمایی نامیرا را به جشنواره فجر می رسانم


